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Abstract :

The family has always been the basic nucleus for building society and its development, and if its
sanctity is violated, we fall into the so-called crimes of family neglect, which are among the most
widespread and dangerous crimes in society. The non-financial crime represented in the crime of
leaving the family headquarters, the crime of neglecting the wife and crimes against children of all
kinds. We concluded through this study to the previously posed problem to highlight what the
Algerian legislator overlooked, as he approved legal mechanisms to protect family members
through the penalties he issued to confront these crimes.

Keywords: neglect - family - crimes - mediation, withdrawing a complaint - forgiveness.
Résume :

La famille a toujours été le noyau de base pour la construction de la société et son
développement, et si son caractére sacré est violé, nous tombons dans les crimes dits de
négligence familiale, qui sont parmi les crimes les plus répandus et les plus dangereux dans la
société. représenté dans le délit de sortie du siége de la famille, le délit de négligence envers la
femme et les délits contre les enfants de toutes sortes, et nous avons conclu a travers cette étude
au probleme précédemment posé pour mettre en évidence ce que le législateur algérien a
négligé, en approuvant des mécanismes juridiques pour protéger membres de sa famille par les
peines qu'il a prononcées pour faire face a ces crimes.

Mots clés : négligence - famille - délits - médiation, retrait de plainte - pardon
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